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Lena Havsteen <lenahavsteen@gmail.com>

Fw: Bestyrelsesmøde onsdag 12-10-2022 kl 18:30 
1 meddelelse

Bjarne G. Gaarder <bggaarder@hotmail.com> 22. oktober 2022 kl. 09.16
Til: carsten petersen <mosesmeden@hotmail.dk>, Sebastian Hansen
<sebastian.ungdom@gmail.com>, "pc.nab@hotmail.com" <pc.nab@hotmail.com>, Lena
Havsteen <lenahavsteen@gmail.com>, "Bjarne G. Gaarder" <bggaarder@hotmail.com>

  
Hej 

1) Velkommen: Og godkendelse af seneste referat 
2) Økonomi og Budgetter: Budgettet for næste regnskabsår er på plads. Økonomien
ser OK ud. Det afsatte beløb til EL på stadion bliver flyttet til 125 års jubilæum. 
3) Generalforsamlingen og kandidater: Snak om dirigent, kontingent og diverse
poster. Forslag til generalforsomlingen skal være formanden i hænde senest d. 6/11-
2022. 
4) Nyt fra tennis: Nyt "skab" til bane booking. 
5) Nyt fra Ungdom: Snak om fordelingen af rabat ifm med indkøb af spillertøj. 
6) Nyt fra Senior: Det går godt og rigtig godt for de fleste hold, dog er Masters lidt
udfordret. 
7) Nyt fra Bane/Sponsor/Vedligehold: Snak om placering af fremtidig kunststofbane.
NAB har søgt om at få denne, og ansøgningen er under behandling. Løs snak om
sponsorer. Der mangler stadig at blive malet et par steder. 
8) Nyt fra formanden: Muligt DBU-LF møde i klubhuset. Snak om 125 års jubilæet i
2025. Har været på besøg i Nørre Alslev Skole hos de 2 5-klasser og fortalt om NAB
& svaret på mange spørgsmål. Lidt status fra NFIK. 
9) Eventuelt 
10) næste møde ?: 1 time før generalforsamlingen starter.


